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PROTOKÓŁ Nr XXXIV/2020 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 13 października 2020 roku 

Ad.pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył XXXIV w bieżącej kadencji obrady sesji 

Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział bierze 14 Radnych, 

co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, Panią Skarbnik oraz Sekretarza Gminy. 

W związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 

2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem 

danych osobowych  i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE RODO a także art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym  

(tj. Dz. U. z 2020 r. poz.713) poinformował, iż obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Lista obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

W związku z tym, że na wspólnym posiedzeniu komisji Sekretarz Gminy wystąpił z wnioskiem  

o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego 

stanowiącego własność Gminy Stąporków Przewodniczący Rady Miejskiej poddał niniejszy wniosek 

pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 9 głosów 

przeciw- 5 głosów 

wstrzymało się- 0 głosów 

przedmiotowy wniosek przyjęła.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekt uchwały zostaje umieszczony  w porządku 

obrad w pkt.12 ppkt. o). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z brakiem uwag do proponowanego porządku obrad sesji 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 11 głosów 

przeciw- 0 głosów 

wstrzymało się- 3 głosy 

przyjęła porządek obrad XXXIV sesji.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.3. Przyjęcie protokołów z XXXI, XXXII i XXXIII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty protokołów z poprzednich sesji zostały 

przesłane radnym drogą elektroniczną oraz wyłożone w biurze Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym protokół XXXI sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty przez 

radnych jednogłośnie 14 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

W głosowaniu jawnym protokół XXXII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty przez 

radnych jednogłośnie 14 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

W głosowaniu jawnym protokół XXXIII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty przez 

radnych jednogłośnie 14 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 
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Ad.pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał informację Przewodniczącego  

o działaniach między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys odczytał informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Łukasz Świerczyński poprosił o udzielenie informacji w sprawie powołania pełniącej 

obowiązki Dyrektora SP ZOZ w Stąporkowie. Dodał, że decyzję podjęto bez konsultacji z Radą 

Społeczną SP ZOZ. Zapytał, czy osoba pełniąca obowiązki Dyrektora SP ZOZ jest specjalistą? 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys wyjaśnił, że z uwagi na to, że ogłoszony konkurs nie wyłonił kandydata 

na dyrektora Pani Jolanta Wróblewska -Więcek została powołana do pełnienia obowiązków na czas 

kolejnego konkursu. Poinformował, że p.o. Dyrektora zna tematykę służby zdrowia, gdyż z pracowała 

jako radca prawny w Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym w Kielcach. Zapewnił, że jest to osoba 

posiadająca doświadczenie. 

Radny Łukasz Świerczyński zapytał, czy pani, która dotychczas pełniła obowiązki dyrektora nie 

mogła pozostać na stanowisku, tylko trzeba było powoływać osobę z zewnątrz. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys wyjaśnił, że należało wzmocnić zespół z uwagi na brak rozstrzygnięcia 

konkursu na stanowisko Dyrektora SP ZOZ. Przypomniał, że procedura konkursowa trwa już pół roku. 

Dodał, że na nowo powołaną pełniącą obowiązki zostały także nałożone dodatkowe obowiązki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy opinia komisji była w tej kwestii wiążąca? Poprosił  

o udzielenie informacji, czy nowo powołana pełniąca obowiązki Dyrektora SP ZOZ jest lekarzem. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys wyjaśnił, że Pani Jolanta Wróblewska-Więcek nie jest lekarzem, tylko 

radcą prawnym. Poinformował, że była zatrudniona w SP ZOZ w Stąporkowie oraz pomaga  

w poszukiwaniach lekarzy i z uwagi na to już trzy dodatkowe osoby wspomagają zespół SP ZOZ. 

Ad.pkt.6.Przyjęcie Informacji na temat stanu przygotowań placówek oświatowych do nowego 

roku szkolnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż protokół z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej został wyłożony w biurze Rady Miejskiej oraz po obradach sesji zostanie umieszczony 

w Biuletynie Informacji Publicznej.  

W związku z brakiem uwag do protokołu poddał „Informację na temat stanu przygotowań placówek 

oświatowych do nowego roku szkolnego” pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 13 głosów 

przeciw- 1 głos 

wstrzymało się- 0 głosów 

przyjęła „Informację na temat stanu przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego”, 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.7. Przyjęcie Informacji o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż protokół z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej został wyłożony w biurze Rady Miejskiej oraz po obradach sesji zostanie umieszczony 

w Biuletynie Informacji Publicznej.  

W związku z brakiem uwag do protokołu poddał „Informację o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży”, 

pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła „Informację o letnim 

wypoczynku dzieci i młodzieży”, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.8. Przyjęcie Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Stąporków w roku 

szkolnym 2019/2020. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż radni są w posiadaniu „Informacji o stanie realizacji 

zadań oświatowych w Gminie Stąporków w roku szkolnym 2019/2020”. 
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Radni nie wnosili uwag i w związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał informację pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła „Informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych w Gminie Stąporków w roku szkolnym 2019/2020”, która  stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.9. Przyjęcie Informacji o stanie i strukturze bezrobocia na terenie miasta i gminy 

Stąporków za 8 m-cy 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż „Informację o stanie i strukturze bezrobocia na 

terenie miasta i gminy Stąporków za 8 m-cy 2020 r.” radni otrzymali w materiałach na dzisiejszą sesję.  

Radni nie wnosili uwag do przedłożonej informacji i w związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał ją pod głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za”  przyjęła „Informację 

o stanie i strukturze bezrobocia na terenie miasta i gminy Stąporków za 8 m-cy 2020 r.”, która  stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.10. Informacja Burmistrza Stąporkowa w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych  

za 2019 rok przez osoby zobowiązane do ich złożenia. 

Sekretarz Gminy odczytał informację o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2019 r. przez osoby 

zobowiązane do ich złożenia, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych oświadczeń 

majątkowych za 2019 r. przez Radnych Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał informację o złożonych oświadczeniach majątkowych 

przez Radnych Rady Miejskiej w Stąporkowie za 2019 r., która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

Ad.pkt.12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wszystkie projekty uchwał pozytywnie zaopiniowane 

co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu wspólnym komisji Rady Miejskiej  

i ponieważ radni mają je przed sobą nie zachodzi potrzeba odczytywania. 

Ad.pkt.12. ppkt a) Projekt uchwały w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla 

Zakładu Gospodarki Komunalnej  i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2020 r. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIV/204/2020  w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej  i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2020 r., która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.12. ppkt b) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2020- 2032. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż w dniu 06.10.2020 r. do przedmiotowego projektu 

uchwały złożono autopoprawkę, która została omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIV/205/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków  

na lata 2020- 2032, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.12. ppkt c) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż w dniu 06.10.2020 r. do przedmiotowego projektu 

uchwały złożono autopoprawkę, która została omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji. 
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W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIV/206/2020 w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 2020 rok, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.12. ppkt d) Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w miejscowości 

Kamienna Wola stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIV/207/2020 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w miejscowości Kamienna 

Wola stanowiącej własność Gminy Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.12. ppkt e) Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 

gminy na rzecz użytkowników wieczystych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekt uchwały dotyczy nieruchomości położonej  

w Stąporkowie. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIV/208/2020 w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność gminy na rzecz 

użytkowników wieczystych, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.12. ppkt f) Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 

gminy na rzecz użytkowników wieczystych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekt uchwały dotyczy nieruchomości 

zlokalizowanej w Koziej Woli. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIV/209/2020 w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność gminy na rzecz 

użytkowników wieczystych, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.12. ppkt g) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu  

na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIV/210/2020 w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.12. ppkt h) Projekt uchwały w sprawie przejęcia zabudowanej nieruchomości położonej  

w miejscowości Pardołów (dwa projekty). 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w powyższej sprawie radni otrzymali dwa projekty 

uchwały. Wyjaśnił, że na posiedzeniu komisji wypracowano stanowisko, aby poddać pod głosowanie 

projekt uchwały, którego § 1. mówi, że „Nie wyraża się zgody na przejęcie w zamian za zaległości 

podatkowe od HJS MEDIPROF Sp. z o.o. w likwidacji z siedzibą w Skarżysku- Kamiennej 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 172/4 o pow. 0,4558 ha  położonej w miejscowości Pardołów, 

zabudowanej budynkiem murowanym o powierzchni użytkowej 963,94 m2.” 
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W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 13 głosów 

przeciw- 0 głosów 

wstrzymało się- 1 głos 

przyjęła uchwałę Nr XXXIV/211/2020 w sprawie przejęcia zabudowanej nieruchomości położonej 

w miejscowości Pardołów, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.12. ppkt i) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/202/2020 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 25 września 2020 r. dotyczącej uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIV/212/2020  w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/202/2020 Rady Miejskiej  

w Stąporkowie z dnia 25 września 2020 r. dotyczącej uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.12. ppkt j) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/203/2020 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 25 września 2020 r. dotyczącej uchwalenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIV/213/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/203/2020 Rady Miejskiej  

w Stąporkowie z dnia 25 września 2020 r. dotyczącej uchwalenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę, 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.12. ppkt k) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie części 

wierzytelności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie przypadających 

od najemcy lokalu komunalnego. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 1 głos 

przeciw- 11 głosów 

wstrzymało się- 2 głosy 

projekt uchwały odrzuciła.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.12. ppkt l) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie części wierzytelności 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie przypadających od najemcy 

lokalu komunalnego. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 
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za- 13 głosów 

przeciw- 1 głos 

wstrzymało się- 0 głosów 

przyjęła uchwałę Nr XXXIV/214/2020 w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie części 

wierzytelności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie przypadających 

od najemcy lokalu komunalnego, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.12. ppkt m) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części terenu sołectwa Czarna. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIV/215/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części terenu sołectwa Czarna, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.12. ppkt n) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części terenu sołectwa Czarniecka Góra. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIV/216/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części terenu sołectwa Czarniecka Góra, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.12. ppkt o) Projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokalu  mieszkalnego stanowiącego 

własność Gminy Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 9 głosów 

przeciw- 4 głosy 

wstrzymało się- 1 głos 

przyjęła uchwałę Nr XXXIV/217/2020 w sprawie sprzedaży lokalu  mieszkalnego stanowiącego 

własność Gminy Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.13. Sprawy różne. 

Głos zabrali: 

Radny Jakub Dajczer w trosce o bezpieczeństwo osób korzystających z przystanku komunikacyjnego 

w Janowie poprosił o ustawienie lampy oświetleniowej obok nowej wiaty przystankowej.  

Radny Kamil Zieliński odniósł się do sprawozdania z działalności międzysesyjnej burmistrza i kwestii 

ul. Piaskowej w Stąporkowie. Przypomniał, że temat podnosi od 2014 roku.  Dodał, że już w roku 2015 

wiadomo było, że część tejże drogi nie należy do gminy i gmina zamierza wystąpić z wnioskiem  

o przejęcie działki od właściciela, czyli PKP. Radny podkreślił, że od tamtej chwili w tej kwestii nie 

zrobiono nic a mieszkańcy pomimo zapewnień, że droga zostanie wykonana po wybudowaniu 

kanalizacji, nadal drogi nie mają, bo przejęcie nieruchomości jest odsuwane w czasie. Zapytał, czy 

istnieje możliwość przyspieszenia procedury poprzez skorzystanie z tzw. specustawy. Radny Kamil 

Zieliński w imieniu mieszkańców poprosił o pomoc w tej sprawie. W dalszej części wypowiedzi zapytał, 

kto pełni nadzór na studniami głębinowymi ma terenie gminy. Poinformował, że na osiedlu Placu 

Wolności znajduje się kilka takich obiektów i w związku z tym poprosił o sprawdzenie przez 

wykwalifikowanych pracowników, czy nie stwarzają one zagrożenia. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan poprosił, aby na placu zabaw 

zlokalizowanym przy Publicznej Szkole Podstawowej w Krasnej dokonać naprawy uszkodzonych 
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zabawek oraz ogrodzenia wokół obiektu. Poprosił także o wystosowanie pisma do powiatu w sprawie 

pomalowania mostu w Gustawowie. W dalszej części wypowiedzi odniósł się do modernizacji linii 

energetycznej w miejscowości Gustawów, gdzie zamiast słupa oświetleniowego ustawiono stację 

transformatorową. Dodał, że ze słupa została wówczas zdjęta lampa. W związku z tym poprosił  

o zamontowanie tejże lampy na odcinku drogi pomiędzy Kucębowem a Gustawowem, gdzie w lesie 

zlokalizowane są trzy posesje. 

Radny Kamil Zieliński zapytał, czy wystąpiono do Starostwa Powiatowego w Końskich  

z ponownym wnioskiem w sprawie wykonania chodnika na ul. Miłej w Stąporkowie. Poprosił także  

o informację, czy gmina zamierza partycypować w kosztach inwestycji. Poinformował, że na osiedlu 

Plac Wolności przy dawnej linii kolejowej, która łączyła stację kolejową z odlewnią żeliwa były 

ustawione niegdyś lampy a obecnie pozostały po nich jedynie wystające fragmenty. Zapytał, kto jest 

właścicielem lamp oraz czy istnieje możliwość ich usunięcia. Z uwagi na bezpieczeństwo poprosił  

o interwencję w przedstawionej sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej złożył wniosek dotyczący uregulowania stanu 

prawnego dróg gminnych położonych w Lelitkowie. Poinformował, że skrzyżowanie ul. Hubala  

i ul. Spółdzielczej w Niekłaniu Wielkim jest zalewane wodami opadowymi w czasie ulewnych deszczy, 

co uniemożliwia bezpieczne przejście dzieciom uczęszczającym do szkoły. Poprosił o niezwłoczne 

podjęcie kroków oraz interwencję do powiatu w tej sprawie. Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Kołodziej podziękował za realizację inwestycji przy Publicznej Szkole Podstawowej w Niekłaniu 

Wielkim. Zwrócił się z prośbą, aby na etapie tworzenia projektu budżetu na 2021 rok zabezpieczyć 

środki finansowe dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na odbiór odpadów 

komunalnych z terenów zbiorników wodnych zlokalizowanych w gminie. Poprosił o wyjaśnienie,  

czy środki finansowe przesunięte z GPRPA na zwalczanie wirusa COVID-19 zostały wykorzystane. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że środki nie zostały wykorzystane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej w związku z pojawiającymi się pytaniami poprosił 

o przybliżenie planów nowo powołanej pełniącej obowiązki Dyrektora SP ZOZ w Stąporkowie. Dodał, 

że obecnie sytuacja  w służbie zdrowia jest zła. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan poparł wniosek dotyczący zabezpieczenia 

środków finansowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na odbiór odpadów 

komunalnych z terenów zbiorników wodnych zlokalizowanych na terenie gminy. Dodał, że wędkarze 

bardzo często zbierają śmieci we własnym zakresie. W związku z tym poprosił o umożliwienie 

systematycznego odbioru pozostawionych worków, aby uniknąć ich uszkadzania przez dzikie 

zwierzęta. 

Radny Łukasz Świerczyński zapytał o stan działki zlokalizowanej pomiędzy Publicznym 

Przedszkolem a blokiem  na ul. Słowackiego 5 oraz blokiem leżącym poniżej, przy którym znajduje się 

kotłownia. Poprosił o wyjaśnienie, czy podejmowano próby uregulowania stanu prawnego tej 

nieruchomości, a jeśli były, to jakie. Dodał, że odpowiedź ma zostać przygotowana na piśmie.  

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys poinformował, że po rozmowie z p.o. Dyrektora SP ZOZ  

w Stąporkowie ustalił, że w następnym tygodniu zostanie zwołana Rada Społeczna w celu zapoznania 

z planem rzeczowo finansowym i inwestycyjnym na rok kolejny oraz przedstawienia koncepcji 

funkcjonowania SP ZOZ. Podkreślił, że p.o. Dyrektora będzie pełnić funkcję do czasu wyłonienia 

dyrektora. Poinformował, że Pani Jolanta Wróblewska-Więcek jest osobą posiadającą bardzo duże 

doświadczenie, pracującą jako radca prawny w szpitalu. Sekretarz podkreślił, że do jej zadań będzie 

należało m.in. wyjaśnienie stanu prawnego związanego z nieruchomościami przekazanymi przez 

Starostwo Powiatowe a także w sytuacji, gdy podmiot zewnętrzny nadal będzie zainteresowany 

połączeniem SP ZOZ- współpraca z inwestorem. W kwestiach oświetlenia ulicznego wyjaśnił,  

że potrzeb jest bardzo dużo i zgodnie z listą są na bieżąco uzupełniane. Zapewnił, że sprawę przekaże  

do odpowiedniej komórki merytorycznej w tut. Urzędzie. Radnemu Łukaszowi Świerczyńskiemu 

powiedział, że odpowiedź na jego pytanie zostanie udzielona w formie pisemnej. W kwestii opróżniania 

koszy zlokalizowanych przy zbiornikach wodnych wyjaśnił, że należy mieć na uwadze dodatkowe 

koszty dla budżetu zakładu, który wykonuje bardzo dużo zadań zarówno inwestycyjnych jak  

i bieżących. Powiedział, że na pozostałe pytania udzieli odpowiedzi po zasięgnięciu stanowiska 

właściwych wydziałów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odniósł się do wypowiedzi Sekretarza Gminy 

dotyczącej opróżniania koszy przy zbiornikach wodnych. Powiedział, że zapewne będzie to generować 
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koszty, ale należy umożliwić bieżący odbiór odpadów, gdyż nie może mieć miejsca sytuacja, w której 

wędkarze będą zabierać śmieci do domu. Dodał, że przy zbiorniku w Niekłaniu przy źródełku jest 

zlokalizowany kosz i gdyby np. wędkarz dobrego serca chciał zabierać zebrane śmieci na swoją posesję 

to niebawem utonęłoby w nich pół podwórka. Podkreślił, że w skali roku nie są to aż tak wysokie koszty, 

aby sprawy nie dało się ostatecznie rozwiązać. Zaproponował, aby umożliwić korzystającym  

ze zbiorników segregowanie odpadów, co zdecydowanie wpłynie na poprawę wizerunku tych terenów. 

Ad.pkt.14.Zamknięcie obrad sesji.   

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXXIV sesji 

Rady Miejskiej dziękując wszystkim za udział w obradach.  

 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita                                                          Jacek Kołodziej 

 


